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FACULTAT DE FÍSICA  
ACTA DE REUNIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ DE RECERCA DE LA FACULTAT DE FÍSICA 
 
 
Dia: divendres, 31 d’octubre de 2014 
Hora: 14:30 (1a convocatòria), 15:00 (2a convocatòria) 
Lloc: Sala de Reunions de la Facultat de Física 
 
 
 
Assistents en 2a convocatòria: 

Francesc Salvat, President de la Comissió  

Enric Bertran,  Jaume Casademunt, Amílcar  Labarta,  Francesca Peiró, Eduard  Salvador, Ana 
María  Juárez  (Administració de Centre, convidada),  Jordi Sánchez  (Oficina d’Afers Generals, 
convidat) 

Antoni García Santiago, Secretari de la Comissió 
 
 
 
Ordre del dia: 

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior. 

2. Convocatòria d’ajuts de recerca de la Facultat de Física. 

3. Precs i preguntes. 

4. Torn obert de paraula. 
 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
 
S’aprova l'acta de l’anterior sessió, corresponent a la reunió ordinària de 5 de juny de 2014, 
sense esmenes ni modificacions. 
 
 
2. Convocatòria d’ajuts de recerca de la Facultat de Física 
 
El Dr.  Francesc  Salvat es presenta  com  a nou Vicedegà de Recerca  i, per  tant,  com  a nou 
President d’aquesta Comissió,  en  substitució del Dr.  Eugeni Graugés, qui  es  troba  gaudint 
d’un  any  sabàtic.  Aprofita  també  per  presentar  el  Sr.  Jordi  Sánchez,  qui  ha  entrat  com  a 
administratiu a  l’Oficina d’Afers Generals, en substitució de  la Sra. Yolanda Portabella,  i que 
assisteix a aquesta reunió com a convidat. 
 



 

 
 
 
El President comença informant que es disposa d’uns 20 mil euros corresponents a la segona 
part del Contracte Programa de Recerca de la Facultat de Física (CPRFF) per a l'any 2014. Per 
aquesta  raó, en primer  lloc,  les sol∙licituds de  la darrera convocatòria d’ajuts de  la  facultat 
que  van  quedar  sense  finançament  quan  es  va  resoldre  aquesta  convocatòria  (uns  8 mil 
euros  en  total),  corresponents  a  activitats  posteriors  a  primer  d’octubre,  es  cobriran 
directament, seguint els mateixos criteris que ja es van aplicar a les sol∙licituds finançades:   
 
• Organització de congressos (OC):  
S’acorda finançar amb 2.000€ la sol∙licitud de 2.100€ presentada pel Dr. Òscar Iglesias (Dept. 
Física  Fonamental),  amb  2.000€  la  sol∙licitud  de  2.200€  presentada  per  la  Dra.  Francesca 
Figueras  (Dept. Astronomia  i Meteorologia),  i amb 700€  la sol∙licitud de 2.200€ presentada 
pel Dr.  Joan Bech  (Dept. Astronomia  i Meteorologia),  ja que en aquesta últim cas es  tracta 
d’una jornada d’un dia d’àmbit nacional. 
 
• Borses de viatge (BV): 
S’acorda  finançar  amb  les  quantitats mínimes  les  sol∙licituds  d’ajuts  per  a  l’assistència  a 
congressos (240€ per viatge en territori europeu, 360€ per viatge fora d’Europa). El cost total 
d’aquesta categoria és de 960€. 
 
El total finançat és de 5.660€ i els sol∙licitants seran informats en breu per l’Administració de 
Centre. 
 
Seguidament el President explica que, descomptant aquesta darrera quantitat, es disposa de 
prop de 14 mil euros per fer  la segona convocatòria d’ajuts de  la facultat,  i proposa que es 
mantinguin els criteris que  ja es van  seguir per a  l’anterior. La  resta d’assistents  recolza  la 
iniciativa i s’acorda que el termini de presentació de sol∙licituds s’obri el propvinent dilluns 3 
de novembre i es tanqui divendres 21 del mateix mes, perquè la resolució es pugui portar a 
terme divendres 28 del mateix mes. 
 
 
3. Precs i preguntes 

No hi ha precs ni preguntes. 
 
 
4. Torn obert de paraula 
 
El President informa als assistents que el proppassat dimecres 22 d’octubre va assistir a una 
reunió  ordinària  de  la  Comissió  de  Recerca  de  la Universitat  de  Barcelona,  on  la  qüestió 
principal que es va discutir va ser l’escassetat dels ajuts de Suport a Grups de Recerca (SGR) 
atorgats recentment per la Generalitat de Catalunya. Davant de l’interès del Dr. Enric Bertran 
per  la manca  de  resposta  a  les  al∙legacions  formulades,  el  President  comenta  que  es  va 
suggerir presentar un escrit a la Direcció General de Recerca.  
 
 



 

 
 
 
El Dr. Eduard Salvador pregunta pels criteris que s’havien adoptat a  l’hora de prioritzar  les 
sol∙licituds de beques d’estudiants de doctorat,  i el President  respon que  com a punt més 
destacat es va decidir puntuar per igual tots els SGR i no puntuar els directors de tesis que no 
siguin de la UB.  
 
Per acabar, el President transmet als assistents la seva intenció de fer‐los arribar directament 
les  actes de  les  reunions de  la Comissió de Recerca de  la UB, perquè  considera que és  la 
manera més fidedigna de disposar de la informació sobre el contingut de les mateixes, cosa a 
la qual s’avenen tots els presents. 
 
 
Havent tractat tots els punts de l’ordre del dia, la sessió es clou a les 15:30 hores. 
 
 
Barcelona, a 31 d’octubre de 2014 
 
El Secretari          Vistiplau del President 
 

                                                        
 
Dr. Antoni García Santiago      Dr. Francesc Salvat Gavaldà 
 


